驗用加壓式密煉機 3L/5L Pressurized Kneader for Laboratory 3L/5L



實驗室裏的小尖兵。適用于各類像腳、塑料、 色母等數十樣原材料的小批量試樣混煉。體積小、 耗電省, 為廠商提供節省原材料的最佳利器。

It is a pioneer in laboratory to be applied for mixing of small lot samples of some dozens of raw material, such as rubber, plastics, EVA, TPR and chromoplast ctc. It is featured with small volume, and lower power consumption, which provides manufacturers with an optimum and favorable apparalus for saving raw material.

混合密煉容積公升IMixing chamber volume	3L/5L	
主電機功率(KW)Main motor power	7.5KW/11KW	
加熱/冷卻切換方式Steam/Cooling shift mode	自動(Automatic)	
安装尺寸(mm)Install dimension	ion 1250x906x1720	

驗用加壓式密煉機 1.5L Pressurized Kneader for Laboratory 1.5L



爲客戶提供最節省原材料的機型、實驗室的好 幫手, 適合各種化工原料的混煉。

Provide our customer with the machine which can save the materials effectively, as a good co-worker in laboratory, it is suitable for the mixing milling of various kinds of chemical materials.

混合密煉容積公升IMixing chamber volume	1.5L
主電機功率(KW)Main motor power	5.5KW
加熱/冷卻切換方式Steam/Cooling shift mode	自動(Automatic)
安装尺寸(mm)Install dimension	1140x906x1720

開放式混煉機 Non-pressurized Kneader for Laboratory

非加壓式混煉機。適用于陶瓷、色母、 油墨等。小批量生產或實驗用。可移開式混 合槽,不用翻斗,方便收料、清洗。

It is a non-pressure mixing roll of open type, and applied to small lot pilot production with ceramics, chromoplast and ink ctc.it has a movable mixing chamber without overturning skip to facilitate receiving of the material and leaning.

混合密煉容積(公升)Mixing chamber volume

主電機功率(KW)Main motor power

攪拌軸速度(RPM)Chum up shaft speed

安裝尺寸(mm)Install dimension



實驗用開煉機 Opening Mixing Mill for Laboratory

1.5L

3.7kw

鋼瓦式襯托、體積小、低噪音、全方位安 全設置, 節能又高效。

Adopt copper-tile bracket, so the whole machine seems to be small with lower noise, in addition, adopt full-direction safety design, so not only can save the energy, but also has a high efficiency.

規格尺寸 Size of rolls	Φ 6"x14"L	Φ9"x25"L
主動電機功率 Main motor power	5.5kw	11kw
機械重量 Epuipment weight	800kg	1350kg
機械尺寸 Install dimension	1200x800x1450	1600x1000x1600



Φ6"×L14" (160×360)

